
www.holsaasen.no 
Me trivast på Holsåsen 

 

 

Årsmelding 2024 

Holsåsen Sti- og Løypenemd 

 

 

 

 

 
 

  

http://www.holsaasen.no/


www.holsaasen.no 
Me trivast på Holsåsen 

Valget under årsmøtet 28.mars 2024 ga følgende resultat: 

Styreleder: 

Tom Throndsen  Hytteeier Ikke på valg 

Styremedlemmer: 

Knut Medhus  lokal  Ikke på valg 

Leif Johnny Nestegard Grunneier Gjenvalgt for to nye år  

Åge Hansen Wiik Hytteeier Ikke på valg 

Jan Rødland  Hytteeier Gjenvalgt for to nye år 

Hanne Hveding   Hytteeier Valgt for to år (ny) 

Varamedlemmer: 

Torstein Seim    Grunneier Gjenvalgt for to nye år 

Jørgen Mowinckel   Hytteeier Ikke på valg 

Sander Ottar Søndrål   Lokal  Ikke på valg 

Revisor: 

Steinar Syvertsen   Ikke på valg 

Valgkomité: 

Asle Mørk  Grunneier Ikke på valg  

Erik Danielsen  Hytteeier Ikke på valg (gjenstår to år) 

Bjørn Egil Grimsrud Hytteeier Valgt for tre år (ny)  

 

Møter i 2024:   

Årsmøtet ble avholdt på Steinstølen 28. mars kl 18:15 – totalt 41 deltakere.  

Styret har hatt 2 styremøter i løpet av året, i tillegg har det vært tett kontakt på e-post og telefon.  

 

Økonomi: 

Årsresultatet for 2024 ble et overskudd på 91.310, og egenkapitalen var ved årets slutt 781.393.  

De største inntektene var driftstilskudd fra Hol kommune (432.753), momskompensasjon (163.280) 

og støtte fra hytteeiere (132.500).  

De største utgiftene i løpet av 2024 har vært løypekjøring (620.119), vedlikehold sti- og løyper 

(25.223) og regnskapshonorar (33.846). 
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Løyperapport: 

Første snøfall i sesongen 2023/2024 var 2 november. Den første skuterkjøring ble gjennomført 3. 

november på veien fra Storemyr til Feten og i skogsløypa. Det kom like etter mer snø og 

maskinkjøring startet 10 november. Det ble kjørt mye fram til Jul for å få etablert en god såle. 

 I julen var det fine værforhold og alle nærløyper inkludert Nysetfjellet ble kjørt. Unntatt var den 

nedre skogsløypen, da det var lite snø ved Storemyr. 

Nyåret kom, og januar startet med mye sprengkulde og vind, men forholdsvis lite snø. Etter stormen 

første helgen i februar ble det roligere vindforhold, men fortsatt veldig kaldt fram til vinterferien uke 

8 og 9. I begge vinterferieukene ble det vekslende vær med snø, storm og tåke.  

 I Mars ble det igjen rolige vindforhold, men mye tåke. Fra oppkjøring 5. mars holdt løypene i 10 

dager. I påsken ble det dårlig vær med snø og tåke, men det ble kjørt nesten hver dag. I april ble det 

kjørt løyper i alle helgene, men søndag 28 april ble det mildt og løypekjøringen ble avsluttet for 

sesongen. 

 

Dugnad: 

Dugnaden ble avholdt lørdag 21.september. Det kom 41 personer som møtte opp på Steinstølen 

hvor arbeidsoppgavene ble fordelt.  

Følgende ble utført:  

Lavvo: Beiset og malt vinduer og dører på lavvo og 

utedo. Rettet opp gulv og kuttet dør. Forbedret 

utedo vedr tømming osv. Montert stikk rundt 

platting.   

Klopper: Det ble lagt ut nye klopper flere steder og 

eksisterende klopper ble utbedret. 

Rydding: Det ble ryddet og klippet vegetasjon på 

flere stier.  

Tavle Steinstølen: Tekster ble malt opp. Alt som var 

satt opp på arbeidsplan ble fullført.  

Skogsløypa : Gravemaskin utbedret etter utglidning 

rundt brua forårsaket av uværet Hans i 2023.  

Som vanlig ble dagen avsluttet med grillfest 

utenfor Blazerbu i Sløkjimyrvegen i regi av 

Holsåsen Vel. En spesiell takk til Line Jenssen og 

Tommy Ødegård for gjestfriheten, for at det kunne 

arrangeres fest utenfor deres hytte også dette 

året. 37 personer deltok på denne 

sammenkomsten. 
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Øvrig aktivitet i HSL gjennomåret: 

HSL har sørget for ved og annet nødvendig utstyr til lavvoen.  

Representanter for HSL har deltatt på møter med kommunen angående friluftslivets år og om 

tildeling av midler til løypekjøring som var foreslått redusert, men som likevel ble opprettholdt på 

samme nivå som tidligere. Det har i tillegg vært kommunikasjon med Hol Idrettslag for å bistå med 

deres søknad om tilskudd til lysløype (uten ansvar for HSL) 

 

Avslutning og takk: 

Styret takker alle som har bidratt i 2024: Hol kommune, dugnadsgjengen, bidragsytere til frivilling 

løypeavgift og scooterkjørerne som sørger for tidligløyper, samt en spesiell takk til våre sponsorer og 

annonsører.  

 

Hol, 15. mars 2025 

 

_____________              ____________                ____________                ______________ 

Tom Throndsen  Knut Medhus  Åge Hansen Wiik Jan Rødland 

Leder   Styremedlem  Styremedlem  Styremedlem 

 

__________________   ___________                   

Leif Johnny Nestegard Hanne Hveding  

Styremedlem  Styremedlem  
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